
Protokoll til årsmøte 2022 for Nittedal og Hakadal Skog Jakt og 
Fiskeforening
Organisasjonsnummer: 979434650
Møtet er blitt gjennomført heldigitalt fra 2. mars kl. 21:00 til 16. mars kl. 21:00.

Antall deltagere: 63.

Følgende saker ble behandlet på årsmøtet:

1. Godkjenne innkalling
Innkalling ble gitt via fjorårets digitale "Hvem, Hva, Hvor, Når" som har ligget på 
hjemmesiden, og via nyhetsbrev sendt ut til medlemmene i desember 2021 og februar 
2022.

Styrets innstilling
Styret anbefaler at innkallingen godkjennes

Vedtak
Innkalling godkjennes

Antall stemmer for: 59
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 3
Flertallskrav: Normalt (50%)

2. Godkjenne dagsorden
Ingen saker er meldt fra medlemmene til dagsorden.

Styrets innstilling
Styret anbefaler at dagsorden godkjennes

Vedtak
Dagsorden godkjennes

Antall stemmer for: 55
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 3
Flertallskrav: Normalt (50%)

3. Styrets beretning
Da var 2021 forbi, og nok et «Corona-år» er over.

Vi ønsker å takke våre tillitsvalgte og alle medlemmer i foreningen som er med å bidrar til 
å skape  alle de aktiviteter som foreningen omfatter. Det er denne innsatsen en forening 
trenger, for å gå videre og skape aktivitet. Det holder ikke bare med et valgt styre. Det 
må være en blanding av både ildsjeler og folk som bidrar «noe» i alle utvalg. Da blir det 
en levende forening. 

 



Mye kan forbedres, men vi mener å være på rett vei og kan med glede vise til en økning 
på hele 6% i antall medlemmer i pandemiåret 2021!

Vi takker også våre samarbeidspartnere; Nittedal Kommune,  Grunneierlagene i 
Nittedal og Hakadal, samt Romerike Fiskeadministrasjon. Uten et godt samarbeid med 
nevnte partnere ville jobben vår som forvaltere og tilretteleggere av jakt- Åske- og 
friluftsmuligheter for våre medlemmer ikke vært mulig. 

Våre jakttilbud er ikke de største for tiden, men det arbeides kontinuerlig med følere i 
markedet. Det er dessverre ingen tvil om at presset på jaktmuligheter og således priser 
i Sør-Norge er økende. For ungdom er det litt lettere å Ånne samarbeidspartnere, og vi 
har hatt /ere tilbud også i 2021. Dersom noen medlemmer har kontakter som kan spilles 
på er det bare å si ifra!

Jret 2021 ble også et Covid-19 år. Dette har ført til lavere aktivitetsnivå ogWeller avlysning 
av mange fellesarrangement og stevnerWkonkurranser gjennom hele året. Dette er jo 
bare sånn det er, og vi får trøste oss med at vi med våre uteaktiviteter tross alt ikke er de 
som har lidd mest under dette.

Vi har nå mange spennende ting på gang. Eaktskytterutvalget er godt i gang med 
prosjekt for å oppgradere bane 4. Vi har i snart et år jobbet mot en godkjenning for 
utvidet skyting på ri/ebanen, og håper tross tungt byråkrati i forvaltningen at vi en 
gang kan komme i mål. Hundegruppa har høy aktivitet, og vi ser fram til hundegruppa 
nå blir et eget utvalg i foreningen. De utvalgene foreningen nå blir inndelt i er; 
Eaktskytterutvalget, Eaktutvalget, Hundeutvalget, Fiskerutvalget og Ungdomsutvalget, 
alle med egne budsjett.

At vi har fått på plass en etablert og aktiv ungdomsgruppe er noe av det vi setter aller 
mest pris på. «Lild Nittedal», som er kallenavnet på sosiale medier har aktiviteter året 
rundt. Vi kan med glede meddele at Lild Nittedal vant NEFF Akershus sin ungdomspris 
for 2021, og kunne plusse på kr. 10.000,- i klubbkassa! Gratulerer!

Så ser vi sammen fram til, og gleder oss til, mange gode natur, jakt og Åske opplevelser 
i 2022!

Velkommen til Jrsmøte 2022 i NHSEFF!

Vennlig hilsen styret!

Styrets innstilling
Styret anbefaler at beretningen godkjennes

Vedtak
Styrets beretning godkjennes

Antall stemmer for: 53
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 3
Flertallskrav: Normalt (50%)

 



4. Utvalgenes årsberetning
Styrets innstilling
Styret anbefaler at utvalgenes årsberetning godkjennes

Vedtak
Utvalgenes årsberetning godkjennes

Antall stemmer for: 52
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 2
Flertallskrav: Normalt (50%)

5. Regnskap for 2021
Vedlagt ligger foreningens regnskap, og revisors attest. 

Jret 2021 bærer også preg av koronapandemi i alle utvalg slik som 2020. Skytebanen 
på Varpet har holdt stengt i store deler av året, samt aktiviteter og konkurranser har 
vært få. Aktiviteten har tatt seg opp når samfunnet har gjenåpnet, og roet ned igjen når 
samfunnet har stengt ned. 

Foreningen har lavere inntekter enn i 2020, men også lavere kostnader. Driftsresultatet er 
lavere enn foregående år, men årsresultatet er derimot høyere enn 2020. Dette skyldes i 
hovedsak Ånansinntekter som følge av oppgjør fra salget av Varingen Biendom AS, hvor 
foreningen var aksjonær. Fra dette oppgjøret Åkk vi en Ånansinntekt på kr. 267 093,-.

Styret ønsker i tillegg å knytte følgende kommentarer til årets regnskap og budsjett:

1. Det er en kostnad i jaktskytterutvalgets regnskap på kr 50 000,- som skyldes innleid 
hjelp i forbindelse med søknad om tilskudd til oppgradering av skytebane. Her ble et 
tilskudd på 250 000,- nylig innvilget.

2. Inntekter fra utleie av bane til zøvlie og Groruddalen EFF er ikke fakturert i 2021, men 
vil komme på regnskap for 2022.

3. Det er en stor Ånansinntekt på hovedkassen på kr. 267 093,- som kommer fra salg av 
Varingen Biendom AS, som nevnt innledningsvis

4. Fjorårets store økning i omsetning på aversjonsdressurWsau var stilt spørsmål ved, og 
skyldes at vippsløsningen for registrering av betaling ikke registrerte kategori. Dette er 
løst i år, og hver aversjonsdressur er innbetalt merket med saueaversjon. Vi ser at det for 
andre året på rad er et svært høyt aktivitetsnivå på aversjonsdressur, men en nedgang 
fra 2020 i omsetning. Avviket i 2020 skyldes manglende registrering ved innbetaling, 
og er korrigert for i regnskapet 2021.

Styrets innstilling
Styret anbefaler at regnskapet godkjennes.

Vedtak
Regnskapet godkjennes

 



Antall stemmer for: 50
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 3
Flertallskrav: Normalt (50%)

6. Budsjett 2022
Tudsjettet for 2022 viser litt høyere inntekter og kostnader enn i 2021. Dette skyldes i 
hovedsak at samfunnet er gjenåpnet etter pandemien, noe som gjør at vi tror aktiviteten 
vil være på et høyere nivå.

I budsjettet for jaktskytterutvalget er det tatt høyde for tilskudd og kostnader tilknyttet 
oppgradering av skytebane for skeetWsporting. Kostnadene ved dette vil være høyere 
enn det som potensielt kan bli innvilget som tilskudd. Det er derfor budsjettert med et 
underskudd i jaktskytterutvalget.

Styrets innstilling
Styret anbefaler at budsjettet godkjennes

Vedtak
Tudsjett godkjennes

Antall stemmer for: 50
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 4
Flertallskrav: Normalt (50%)

7. Byggesak / Investering
Eaktskytterutvalget har over lengre tid jobbet med en moderniseringsplan av 
baneanlegget, og har ved siden av den planlagte dugnaden og oppgraderingen av 
inventar og innvendig kledning i klubbhuset begynt arbeidet med sportingbanen.

Med litt ekstern hjelp, og svært mye arbeid fra byggekomiteen, har jaktskytterutvalget 
sikret de første 250,000,- i støtte til dette initiativet, og har ytterligere 376,000,- innsøkt 
fra spillemidler W Norges Idrettsforbund. Spesielt ønsker styret trekke frem zasse Solberg, 
Tjørn Terntcen og Earle Danielsen som store bidragsytere til dette arbeidet, og den 
støtten som allerede er innvilget.

Foreningen egenbetaling representerer �21% av det totale budsjettet, når dugnadstimer 
også er hensyntatt. Dette betyr at �79% av tiltaket er Ånansiert ved dugnadsarbeid eller 
ekstern støtte.

Den estimerte kronekostnaden for foreningen er 212,459,- kr, gitt at alle søknader 
om ekstern støtte innvilges. Selv om det er en forholdsvis liten del av tiltakets totale 
kostnadsramme, er dette en såpass stor disponering av klubbens midler, at styret ønsker 
søke årsmøtet om støtte til gjennomføring av tiltaket.

Styrets innstilling
Styret anbefaler at tiltaket godkjennes

 



Vedtak
Investering godkjennes

Antall stemmer for: 51
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 3
Flertallskrav: Normalt (50%)

8. Medlemskontigent
NEFFs landsmøte i november gjorde vedtak om å innføre mer enhetlige 
medlemskontingenter i organisasjonen. xidligere har organisasjonsleddene selv 
bestemt sin andel av medlemskontingenten, noe som har resultert i et 
stort antall forskjellige kontingentstørrelser. zandsmøtevedtaket innebærer enklere 
medlemsadministrasjon og bedre kjøpsløsninger for nye medlemmer.

For hovedmedlemskap er det innført en tredeling, hvor den enkelte lokalforening 
selv kan bestemme hvilket kontingentnivå som skal benyttes, det vil si lav, middels 
eller høy. For øvrige medlemskategorier vil nivået være enhetlig uavhengig av 
foreningstilknytning.

zandsmøtet har vedtatt en ramme, det vil si maksimalbeløp, for satsene på hver 
medlemskategori. Dette innebærer blant annet maksimalbeløp også for de tre nivåene 
for hovedmedlemskap.

Innenfor den landsmøtevedtatte rammen skal NEFFs representantskap beslutte 
kronebeløpet for hver medlemskategori. I praksis vil det sannsynligvis si at beløpene 
vil ligge litt i underkant av den øvre rammen som landsmøtet har vedtatt. 
Representantskapsmøtet som holdes våren 2022 skal vedta kontingentsatsene for 
2023.

Btter vurdering rundt hva som er mest hensiktsmessig med tanke på en kombinasjon 
av hva som kan være akseptabelt for medlemmene, og i tillegg sørge for tilstrekkelige 
driftsmidler, har styret valgt å anbefale et middels nivå for hovedmedlemskap, og ellers 
legge oss på nivå med de forbundsvise satsene i vedlagte tabell.

Styrets innstilling
NHSEFF vedtar å innføre en middels pris for hovedmedlemskap, og å legge oss på 
forbundets satser for resterende medlemskap.

Vedtak
NHSEFF vedtar å innføre en middels pris for hovedmedlemskap, og å legge oss på 
forbundets satser for resterende medlemskap.

Antall stemmer for: 46
Antall stemmer mot: 2
Antall blanke stemmer: 4
Flertallskrav: Normalt (50%)

 



9. Valgkomiteens innstilling til medlemmer i utvalg
Valgkomiteen innstiller følgende som medlemmer til de øvrige utvalg, og gjenvalg for 
en periode på to år:

Fiskeutvalget - Eohnny Vindorum (kasserer), Magne Mølser (vara)

Eaktutvalget - xerje Nummedal (sekretær), CeØilie Nedrelid (kasserer)

Eaktskytterutvalget - Earle Danielsen (sekretær)

Revisor - xhomas Helmersen

Videre innstilles Jsmund Terntcen som nytt medlem i valgkomiteen.

Styrets innstilling
Styret anbefaler innstillingen vedtatt.

Vedtak
Godkjent

Antall stemmer for: 52
Antall stemmer mot: 0
Antall blanke stemmer: 0
Flertallskrav: Normalt (50%)

10. Valg av tillitsvalgte
Følgende ble valgt:
Styreleder: Aage AleIander Foss
Styremedlemmer: Tjørn Terntcen (zeder Eaktutvalget), Morten Fossum (Sekretær), 
zasse Solberg (zeder Eaktskytterutvalget), Sindre Snøtun (zeder Ungdomsutvalget), 
Tjørn Terntcen (Ungdomskontakt)
Varamedlem: xina Jybakken (2. Varamedlem)

 

Aage Alexander Foss
Siden årsmøtet er avviklet heldigitalt og transparent, er det styrets leder sammen med sekretær og et vitne som signerer protokollen.


Hakadal, 16.03.2022


Jesper Pettersen                              Morten Fossum                                Øystein Hveding
Styreleder                                         Sekretær                                          Vitne


